
 Skolebestyrelsesmøde 5 
 Tirsdag d. 9. januar kl. 17.00 - 20.30 i pusterummet på Langsøskolen. 

 Udvidet grundet spisning 

 Mødeleder: John 

 Afbud: Claus, Hanne 

 Dagsorden 

 1.  Præsentation af ny pædagogisk leder for indskoling/mellemtrin og SFO 

 Referat: 

 2.  Mulige punkter til fællesmøde med Resenbro og Voel. 

 Hvad vil vi gerne tale med de andre bestyrelser omkring, når vi mødes i februar. 
 Der er afholdt møde d. 28/11 med skolelederne fra alle skoler. 
 Skal der evt. være et formøde? 

 -  Tilsyn med principper. 
 -  Justering af samarbejdsaftale 

 Referat: 
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 Fra bestyrelsen: 
 ●  Fokus på det fælles 
 ●  Skærmpolitik/Mobilpolitik 
 ●  Hvordan vi driver skole 
 ●  Samarbejde om årgangen 
 ●  Lære hinanden at kende i fagligt sammenhæng - fx ‘fysikshow’ el. lign. 
 ●  Fælles hyttetur 
 ●  Hvordan de andre skolebestyrelser forholder sig til overgangen 
 ●  Videndeling om Resenbros udeskole - fordele ved at inddrage naturen i 

 undervisningen. 
 ●  Inspiration til en spændende udskoling evt. fra en oplægsholder 

 Fra ledelserne: 
 ●  Ekstra fokus på fagligt samarbejde 
 ●  Der er lavet en samarbejdsaftale mellem skolerne 
 ●  Formøde, hvor bestyrelsesformændene og skolelederne mødes og snakker om, 

 hvad mødet skal indeholde 

 3.  Landsdækkende brugertilfredshedsundersøgelse af folkeskolen og SFO 
 https://sum.dk/indenrigs/kommunal-og-regionaloekonomi/landsdaekkende-brugertilfredshed 
 sundersoegelser-btu 

 Hvad bliver vi mere nysgerrige på? 

 Referat: 
 Undersøgelsen blev gennemgået. Der er taget udgangspunkt i almendelen, da der ikke 
 tidligere er lavet undersøgelser på specialområdet. Derfor er der ikke et 
 sammenligningsgrundlag. 
 Der er sket et fald siden undersøgelsen sidst blev lavet. Langsøskolen ligger dog på linje 
 med lands- og kommunalt gennemsnit. 
 Årsager til faldet blev drøftet. 
 Tilfredsheden med SFOen er til gengæld steget markant. 
 Det vil være interessant at sammenligne resultatet med trivselsundersøgelsen blandt 
 eleverne. 

 4.  Henvendelse omkring bus til Voel. Forslag til skemaændringer 
 (se vedhæftning) 

 Referat: 
 Der er en del ventetid for de elever, som skal med bussen til Voel. Der er kigget på, hvilke 
 muligheder, der kan hjælpe på udfordringen. 
 Der er lavet få ændringer i skemaet, således at nogle dage er gjort længere, andre kortere, 
 så der ikke er lige så lang ventetid i mange dage. 
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 5.  Nyt fra skoleledelse/skolebestyrelse/medarbejdere 
 a.  Fra ledelse 
 b.  Fra skolebestyrelse 
 c.  Fra medarbejdere 

 Referat: 

 a.  Fra ledelsen 

 ○  Skolen har haft 20-års fødselsdag. De gamle skoleledere var på besøg og fortalte 
 om tankerne bag skolen. Alle børnene var eksemplariske og meget lydhøre. 

 ○  Der har været informationsmøde om kommende 0. klasse. Der er pt indskrevet ca. 
 19 børn. 

 ○  Økonomi 

 1.  Økonomien pt. blev gennemgået. 

 b.  Fra skolebestyrelsen 

 ○  Mere fokus på inklusionscenteret i skolebestyrelsen. Fx ift. vision og principper. 
 Søren skal indover. Der er ikke overensstemmelse mellem beskrivelsen på 
 hjemmesiden og sådan som inklusionscenteret fungerer i dag. 

 ○  Præsentation af afdelingerne 

 6.  EVT. 

 Referat: 

 Spisning: 

 Kommende punkter:  Skole-hjemsamarbejde 
 Skærmprincip 

 3 


